

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG</b></p> <p><b>Kerja-kerja Persediaan Tapak</b></p>				
A	<p>Kerja-kerja membersihkan tapak dari sampah sarap, semak samun, pokok besar (lokasi yang terlibat sahaja), belukar, tunggul kayu dan akar dicabut termasuk membuang dari tapak dan lain-lain berkaitan dengan lori roro 10 tan keluar dari tapak seperti yang diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa (P.P) atau wakil P.P.</p>	BORONG	-		
B	<p>Kerja-kerja memecah permukaan asal yang terdiri daripada lantai konkrit, membuang serta mengorek tanah asal dan meratakan kawasan seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Asas Pad (saiz 400mm x 400mm)</b></p> <p><b>Kerja-kerja Penggalian</b></p>	M3	210		
C	<p>Kerja-kerja penggalian lubang dengan kedalaman melebihi 500mm tidak melebihi 1.00 meter dalam untuk membina asas dengan saiz keseluruhan 400mm (P) x 400mm (L) x 200mm (T) termasuk menerima 50mm <i>lean concrete</i>, 150mm <i>crusher run</i> bagi asas pad dan membuang sisa penggalian di tempat yang dibenarkan serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P. (rujuk Lukisan Terperinci LUK. 8)</p> <p><b>Kerja-kerja Crusher Run</b></p>	M3	2		
D	<p>Kerja-kerja membekal, meratakan dan memadatkan 150mm tebal lapisan batu baur hancur (<i>crusher run</i>) atau bahan dasar bahagian asas pad yang ditambah dan dimampatkan seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Acuan Konkrit (Formwork)</b></p>	M2	5		
E	<p>Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (<i>formwork</i>) pada bahagian sisi secara menegak melebihi 250mm dan tidak melebihi 500mm tinggi untuk membina asas pad seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Lean Concrete</b></p>	M2	10		
F	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 15 sebagai <i>lean concrete</i> 50mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Konkrit</b></p>	M2	5		
G	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 25 sebagai asas pad dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M3	1		
<b>JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :</b>					

KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG, PUCHONG, MB SUBANG JAYA.

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</b></p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG. (samb....)</b></p> <p><b>Kerja-kerja Tiang</b></p> <p>A Kerja-kerja membekal dan memasang <i>mild steel column</i> 150mm x 150mm - 2.3mm tebal harga termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan mengecat satu (1) lapis cat primer oxide dan dua (2) lapis cat kilat sebagai tiang seperti diarahkan serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Ground Beam</b></p> <p><b>Kerja-kerja Besi (Reinforcement)</b></p> <p>B Kerja -kerja membekal, memotong, membengkok dan memasang besi tetulang dari jenis <i>high tensile</i> - Y10 dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>C Kerja-kerja membekal, memotong, membengkok dan memasang besi tetulang dari jenis <i>mild steel</i> - R8 diameter sebagai <i>link</i>, <i>stirrups</i> dan <i>binders</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Acuan Konkrit (Formwork)</b></p> <p>D Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (<i>formwork</i>) pada bahagian sisi secara menegak tidak melebihi 150mm tinggi untuk membina <i>ground beam</i> seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Konkrit</b></p> <p>E Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 25 sebagai <i>ground beam</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>				
		NOS	90		
		KG	257		
		KG	138		
		M	208		
		M3	5		
<b>JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</b></p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG. (samb....)</b></p> <p><b>Kerja-kerja Slab</b></p> <p><b>Kerja-kerja Penggalian</b></p> <p>A Kerja-kerja penggalian lubang dengan kedalaman melebihi 250mm tidak melebihi 500mm dalam untuk membina slab termasuk menerima 50mm lean concrete, 150mm crusher run bagi slab dan membuang sisa penggalian di tempat yang dibenarkan serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Crusher Run</b></p> <p>B Kerja-kerja membekal, meratakan dan memadatkan 150mm tebal lapisan batu baur hancur (crusher run) atau bahan dasar bahagian slab yang ditambah dan dimampatkan seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Acuan Konkrit (Formwork)</b></p> <p>C Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (formwork) pada bahagian sisi secara menegak tidak melebihi 150mm tinggi untuk membina slab seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Besi (Reinforcement)</b></p> <p>D Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 2.22kg setiap meter persegi dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Lean Concrete</b></p> <p>E Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit ready mixed Gred 15 sebagai lean concrete 50mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Konkrit</b></p> <p>F Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit ready mixed Gred 25 sebagai slab dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Kemas Lantai</b></p> <p>G Kerja-kerja melepa licin permukaan lantai dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>H Kerja-kerja menurap simen dan pasir (1:3) atau skrid dilepa licin untuk menerima jubin lantai 20mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>J Kerja-kerja membekal dan memasang 300mm x 300mm jubin homogenous (anti-slip homogenous tiles) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>				
	<b>JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :</b>				

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</b></p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG. (samb....)</b></p> <p><b>Kerja-kerja Roof Beam</b></p> <p><b>Kerja-kerja Besi (Reinforcement)</b></p> <p>A Kerja -kerja membekal, memotong, membengkok dan memasang besi tetulang dari jenis <i>high tensile</i> - Y10 dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>B Kerja-kerja membekal, memotong, membengkok dan memasang besi tetulang dari jenis <i>mild steel</i> - R8 diameter sebagai <i>link</i>, <i>stirrups</i> dan <i>binders</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Acuan Konkrit (Formwork)</b></p> <p>C Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (<i>formwork</i>) pada bahagian sisi secara menegak tidak melebihi 150mm tinggi untuk membina <i>roof beam</i> seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Konkrit</b></p> <p>D Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 25 sebagai <i>roof beam</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Dinding Bata</b></p> <p><b>Kerja-kerja mengikat bata pasir 113mm tebal diikat dengan simen mortar (1:3) dan diperkuat dengan tetulang exmet yang dipasang pada tiap-tiap barisan yang keempat dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P. bagi :-</b></p> <p>E Dinding tepi dalaman</p> <p>F Dinding depan dalaman</p> <p><b>Kerja-kerja melepa plaster menggunakan bancuhan simen mortar 1:6 pada dinding bahagian luar dan dalam dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P. bagi :-</b></p> <p>G Dinding tepi dalaman</p> <p>H Dinding depan dalaman</p> <p>J Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu satu (1) lapis cat emulsi pada permukaan berlepa sebagai primer dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>K Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu dua (2) lapis rintangan cuaca (<i>wheathershield</i>) pada permukaan berlepa dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>				
	<b>JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :</b>				



BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</b></p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG. (samb....)</b></p> <p><b>Kerja-kerja Bumbung</b></p> <p>A Kerja-kerja membekal dan memasang <i>metal deck</i> termasuk semua kerangka besi <i>Mild Steel Hollow</i> bersesuaian termasuk mengimpal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>B Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu satu (1) lapis cat logam pada peralatan logam sebagai prime dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>C Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu dua (2) lapis cat kilat berasas Damar Alkayd dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>D Kerja-kerja membekal dan memasang aluminium <i>louvres window</i> termasuk kelengkapan seperti yang ditentukan termasuk memasang bingkai dan dikemasikat dengan <i>butyl mastic sealer</i> atau yang setaraf dan diluluskan termasuk kerja mengecat yang berkaitan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p>E Kerja-kerja papantanda beserta logo <b>MBSJ</b> seperti ditetapkan oleh P.P jenis kepingan zink atau <i>G.I Sheetings dengan 3M light refletive self adhesive stickers</i> pada sebelah permukaan sahaja termasuk rangka, bolt dan nut serta kimpal pada bumbung dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Siling</b></p> <p>F Kerja-kerja membekal dan memasang 0.4mm tebal kepingan aluminium berombak untuk siling (diukur mengikut luas yang ditutup sahaja) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>				
<b>JUMLAH DIBAWA KE BELAKANG :</b>					

KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG, PUCHONG, MB SUBANG JAYA.

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>JUMLAH DIBAWA DARI HADAPAN :</b></p> <p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DI KAMPUNG BUKIT LANCHONG. (samb....)</b></p> <p><b>Kerja-kerja Lampu Solar</b></p> <p><b>Lampu Solar Kiosk</b></p>				
A	Kerja-kerja membekal dan memasang kelengkapan lampu T8 LED berkadaran 18w, 6500k CCT dengan mata lampu menggunakan kabel 2 x 1.5mm lengkap dengan kabel perlindungan secara pendawaian konduit permukaan atau di dalam <i>trunking</i> mengikut kesesuaian di tapak. Setiap lot gerai dilengkapi dengan 2 unit lampu seperti yang telah ditetapkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	20		
B	Kerja-kerja membekal dan memasang solar panel berkadaran 400w 33v dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	5		
C	Kerja-kerja membekal dan memasang Bateri Lipo 4 25.6v 80Ah termasuk penutup bateri dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	5		
D	Kerja-kerja membekal dan memasang <i>maximum power point tracking controller</i> bagi mengawal operasi solar dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	5		
	<b>Lampu Jalan Solar</b>				
E	Kerja-kerja membekal dan memasang tiang solar berketinggian 8 meter seperti yang ditetapkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	8		
F	Kerja-kerja membekal dan memasang lengkapan lampu solar LED berkadaran 100w, 25.6v 100Ah termasuk 5 tahun jaminan produk seperti yang ditetapkan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	8		
G	Kerja-kerja membekal dan memasang <i>precast footing, bolt nut</i> untuk tiang solar termasuk kerja-kerja kemas di tapak dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	8		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>KERJA-KERJA LONGKANG</b></p>				
A	Kerja-kerja menggali tanah dan buang di luar tapak bina untuk memasang longkang baru dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	60		
B	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 15 tidak melebihi 100mm tebal sebagai <i>lean concrete</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	99		
C	Kerja-kerja membekal dan memasang 300mm x 300mm longkang pencegah malaria 75mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M	130		
D	Kerja-kerja membekal dan memasang dinding bata campuran simen dan pasir 225mm tebal campuran simen dan pasir (1:3) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	52		
E	Kerja-kerja melepa simen plaster licin di atas permukaan baru dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	52		
F	Kerja-kerja membekal dan memasang serta membina 450mm x 450mm x 1000mm <i>Sump</i> dari jenis batu-bata 225mm tebal termasuk 20mm tebal simen dan pasir (1:6) lepaan licin pada permukaan dinding dalam yang dihamparkan di atas <i>Concrete bed Grade 20</i> dengan <i>Fabric reinforcement BRC A8</i> ; <i>Concrete Top 150mm x 150mm</i> tebal pada bahagian atas dinding batu-bata dan keperluan kerja korekan, pengambusan, pelupusan bahan lebihan, acuan dan penyambungan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	1		
G	Kerja-kerja membekal dan memasang serta membina 600mm x 600mm x 1000mm <i>Sump</i> dari jenis batu-bata 225mm tebal termasuk 20mm tebal simen dan pasir (1:6) lepaan licin pada permukaan dinding dalam yang dihamparkan di atas <i>Concrete bed Grade 20</i> dengan <i>Fabric reinforcement BRC A8</i> ; <i>Concrete Top 150mm x 150mm</i> tebal pada bahagian atas dinding batu-bata dan keperluan kerja korekan, pengambusan, pelupusan bahan lebihan, acuan dan penyambungan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	2		
H	Kerja-kerja membekal dan memasang baru Besi Penutup Longkang ( <i>M.S. Drain Cover</i> ) dari besi keluli keras 18mm m.s.r. yang dikimpal di atas rangka besi 38mm x 38mm x 3mm <i>mild steel angle iron</i> untuk penutup <i>sump</i> dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	NOS	3		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</b>					



BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</b></p> <p><b>KERJA-KERJA LALUAN KELUAR MASUK</b></p>				
A	Kerja-kerja menggali parit (dengan jentera) bagi kerja pemasangan culvert baru dan persediaan membina jalan baru dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	20		
B	Kerja-kerja membekal dan memasang 600mm diameter Paip Pembentung Kelas S dengan tapak konkrit ( 1:3:6-38mm ) setebal 150mm dan disambung dengan mortar simen tidak termasuk harga menggali dan tembok serta kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M	6		
C	Kerja-kerja meratakan kawasan sekitar menggunakan timbusan tanah yang diperolehi dari tapak bina dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M3	20		
D	Kerja-kerja membekal dan memasang dinding bata campuran simen dan pasir 225mm tebal campuran simen dan pasir (1:3) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	2		
E	Kerja-kerja melepa plaster menggunakan bancuhan simen mortar 1:6 pada dinding bahagian luar dan dalam dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	13		
F	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan 150mm tebal batu baur hancur atau bahan dasar jalan ( <i>road base</i> ) yang setara dan diluluskan, dimampatkan seperti yang ditentukan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	744		
G	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan 60mm tebal lapisan pengikat ( <i>binder course</i> ) termasuk berbitumen bergred penembusan 80/100 ( <i>prime coat</i> ) disemur pada kadar 4 liter/meter persegi dan lapisan atas disemur pada kadar 1.4 liter/meter persegi dan dimampatkan dengan mesin pengelek 6 tan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	744		
H	Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan 50mm tebal lapisan haus (macadam bitumen) termasuk satu lapisan bitumen cecair ( <i>tack coat</i> ) disemur pada kadar 2 liter/meter persegi dan dimampatkan dengan mesin pengelek 8 tan dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	744		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><i>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</i></p> <p><b>INTERLOCKING PAVER</b></p> <p><b>Kerja-kerja Penggalian</b></p> <p>A Kerja-kerja penggalian lubang dengan kedalaman tidak melebihi 500mm dalam untuk membina laluan pejalan kaki termasuk menerima 150mm <i>crusher run</i> dan membuang sisa penggalian di tempat yang dibenarkan serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Crusher Run</b></p> <p>B Kerja-kerja membekal, meratakan dan memadatkan 150mm tebal lapisan batu baur hancur (<i>crusher run</i>) dan dimampatkan seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Kemas</b></p> <p>C Kerja-kerja membekal dan memasang lantai jenis <i>interlocking pavers</i> tebal 60mm serta 40mm pasir dan kemas dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>				
		M3	56		
		M2	223		
		M2	223		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</b>					

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p><b>Kuantiti bagi kerja-kerja berikut adalah sementara (Provisional Quantity), Bayaran akan dibuat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap.</b></p> <p><b>KERJA-KERJA PINTU GERBANG</b>  <b>Kerja-kerja Asas Pad (saiz 450mm x 450mm)</b>  <b>Kerja-kerja Penggalian</b></p>				
A	<p>Kerja-kerja penggalian lubang dengan kedalaman melebihi 500mm tidak melebihi 1.00 meter dalam untuk membina asas dengan saiz keseluruhan 450mm (P) x 450mm (L) x 200mm (T) termasuk menerima 50mm <i>lean concrete</i>, 150mm <i>crusher run</i> bagi asas pad dan membuang sisa penggalian di tempat yang dibenarkan serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Crusher Run</b></p>	M3	1		
B	<p>Kerja-kerja membekal, meratakan dan memadatkan 150mm tebal lapisan batu baur hancur (<i>crusher run</i>) atau bahan dasar bahagian asas pad yang ditambah dan dimampatkan seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Acuan Konkrit (Formwork)</b></p>	M2	1		
C	<p>Kerja-kerja menyediakan acuan konkrit (<i>formwork</i>) pada bahagian sisi secara menegak melebihi 500mm tinggi untuk membina asas pad seperti diarahkan serta lain kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P. atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Lean Concrete</b></p>	M2	5		
D	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 15 sebagai <i>lean concrete</i> 50mm tebal dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Konkrit</b></p>	M2	1		
E	<p>Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit <i>ready mixed</i> Gred 25 sebagai asas pad dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p> <p><b>Kerja-kerja Tiang</b></p>	M3	1		
F	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang <i>mild steel colum</i> 75mm x 75mm – 2.3mm tebal harga termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan mengecat satu lapis cat primer oxide dan dua lapis cat kilat sebagai tiang dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P. (rujuk lakaran)</p>	NOS	90		
G	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang <i>mild steel colum</i> 25mm x 25mm – 2.3mm tebal harga termasuk memotong, membengkok, mengimpal dan mengecat satu lapis cat primer oxide dan dua lapis cat kilat sebagai tiang dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P. (rujuk lakaran)</p>	NOS	13		
H	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang <i>mild steel plate</i> termasuk <i>bolt</i> dan <i>nut</i> di dalam <i>footing</i> dan <i>pad footing</i> serta kerja lain berkaitan (rujuk lakaran) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	SET	2		
J	<p>Kerja-kerja membekal dan memasang Jenis kepingan <i>Zink</i> atau <i>G.I Sheetings</i> dengan <i>3M light refletive self adhesive stickers</i> pada sebelah permukaan sahaja ketebalan plate 2.5mm (rujuk lakaran) dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.</p>	M2	3		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</b>					

KERJA-KERJA MEMBINA KIOSK DAN LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KAMPUNG BUKIT LANGCHONG, PUCHONG, MB SUBANG JAYA.

Dokumen Meja Terkawal

BIL	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<b>KERJA-KERJA AKHIRAN</b>				
A	<b>Kerja-kerja Rumput</b> Kerja-kerja menanam rumput secara berkelompok ditanam dalam tanah hitam secara <i>close turfing</i> serta lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	M2	325		
B	<b>Pembersihan Tapak</b> Kerja-kerja pembersihan tapak serta membuang sisa bahan binaan dan lain-lain ke tempat pembuangan yang dibenarkan serta perbaiki semula laluan masuk yang rosak serta lain-lain kerja yang perlu selepas siap kerja di tapak dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan P.P atau wakil P.P.	BORONG	-		
<b>JUMLAH DIBAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :</b>					